
De Velo…Droom van Steven Goris
Als klein mènneke zat ik dagelijks op het voetbalveld van Den Eska. Ik woonde op 
amper 500 meter van het veld en voetbal was mijn leven. Met veel � erheid en nos-
talgie kijk ik terug naar die tijd. Eind jaren ’90 heb ik de opmars van Heusden SK 
meegemaakt naar het nationale voetbal. Eerst als speler, vervolgens als jeugdtrainer. 

Maar niet alleen voor de voetbal waren het hoogdagen in die tijd. Denk maar aan de 
handbal, basketbal, zaalvoetbal, volleybal… Alle clubs in Heusden-Zolder draaiden 
toen mee op nationaal niveau. Elk weekend was het wel feest bij Maria en Guido ‘van de 
sporthal’.

Thuismatchen op KRC Genk
Elke club heeft uiteraard haar 
eigen verhaal, toch loopt er een 
rode draad doorheen de historiek 
van deze clubs. Allen botsten ze op 
hun limieten, niet alleen financi-
eel. Het grootste pijnpunt bleek de 
accommodatie te zijn. Veel mensen 
zullen zich nog wel herinneren 
dat de ‘thuiswedstrijden’ van de 
voetbalclub werden gespeeld op 
KRC Genk.

Begin 2000 was er ook al sprake 
van een grote sporthal. Die is er 
echter niet gekomen. Nu zijn we 20 
jaar verder en moeten we vast-
stellen dat heel wat clubs, die toen 
hun hoogdagen vierden, er niet 
meer zijn. Uitstel bleek echter geen 
afstel, want we zijn nu anno 2022 
en de Velodroom staat volop in 
zijn steigers. 
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Beste inwoners,

We zijn alweer toe aan onze vierde en 
laatste editie van dit jaar. Ook nu weer 
zijn we aanwezig geweest op tal van ac-
tiviteiten. Een kleine greep hieruit vinden 
jullie verder in het blad.

De competitiesporthallen binnen onze 
gemeente beginnen stilaan het gebrek 
aan totaalvisie van het gemeentebestuur 
te ondervinden. De scholen sportzalen 
laten bouwen, waar geen competitie kan 
doorgaan, leidt enkel tot afbouw en zelfs 
het verdwijnen van onze eigen indoor-
competitiesport.

Voor de gezinnen die het vandaag 
moeilijk hebben, vraagt Sint-Vincentius 
om een kleine bijdrage te leveren ter 
ondersteuning van hun leden. Als N-VA 
Heusden-Zolder steunen we deze actie 
ten volle. Ook in dit nummer stellen we 
een nieuw, gedreven en sportief lid voor: 
Filip Peeters.

Op 13 december 2022 organiseren wij 
een ledenmoment waarbij alle leden 
uitgenodigd worden om samen na te 
denken over de toekomst van Heus-
den-Zolder. Locatie: Feestzaal Stefan en 
Ann, Schaapsweg 79, Heusden vanaf 
19.30 uur.

Heeft u interesse om mee de schouders 
te zetten onder het N-VA-project 2024 
in Heusden-Zolder? Twijfel niet en mail 
naar heusden-zolder@n-va.be en we 
geven u graag de nodige uitleg.

Peter Orens
Afdelingsvoorzitter

heusden-zolder@n-va.be

www.n-va.be/heusden-zolder

N-VA Heusden-Zolder

Volg ons op sociale media 
en blijf op de hoogte van 

onze activiteiten!
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Velo-droom (vervolg)
Ik ben er rotsvast van overtuigd dat dit een meerwaarde kan bieden aan clubs die nood hebben aan een 
infrastructuur op hoog niveau. 

Welke voordelen levert dit op: 
• Professionele infrastructuur voor de atleten
• Ruime capaciteit voor toeschouwers
• Ontvangstruimte voor tegenstanders, sponsors, arbitrage 

Ook niet onbelangrijk is dat dit een project is dat financieel 
wordt gedragen door verschillende partners. Om dit project 
te financieren krijgt de gemeente steun van zowel private 
partners als toelagen van bovenlokale overheden. Indien 
de gemeente niet had ingetekend voor dit project zouden er 
miljoenen euro’s gevloeid zijn naar een andere gemeente die 
dit project wel zou hebben omarmd. Daarom steunt de lokale 
N-VA-afdeling de beslissing om de Velodroom te realiseren.

Aanbod sporthallen versterken
Toch zijn er kanttekeningen te maken. N-VA Heusden-Zolder 
ziet de Velodroom niet ter vervanging van het huidige aanbod 
van lokale sporthallen, maar eerder als een aanvulling. Dat 

is een belangrijke nuance die we moeten maken. De officiële 
sporthal in Zolder is verdwenen en we zien al dat de groot-
ste club van Zolder, KBBC zolder, alle moeite van de wereld 
heeft om een geschikte accommodatie te vinden. Er lopen al 
gesprekken met basket Houthalen om te fusioneren. Dat zou 
doodzonde zijn. Maar ik kan er ook begrip voor opbrengen. 
Het huidige aanbod aan sporthallen moet behouden blijven en 
liefst nog versterkt worden, zodat de uitbating van de cafeta-
ria’s ook verzekerd blijft. 

Welverdiend pintje
In Heusden-Zolder moeten clubs kunnen doorgroeien op nati-
onaal niveau. Dat kan dankzij de realisatie van de Velodroom. 
Even belangrijk is dat de recreatieve sporter zijn gading kan 
blijven vinden in de lokale sporthal en achteraf kan genieten 
van zijn welverdiend pintje of koffietje aan de toog van hun 
geliefde cafetaria. Mensen hebben nood aan hun ‘Maria en 
Guido van de sporthal’.

Activiteitenreeks
De Val Viversel: smoutebollendag 

Eetdag Sint Vincentius Mosselfeest Brandweer

heusden-zolder@n-va.be
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Armoede in Heusden-Zolder: hulpvragen stijgen
Als lid van het bijzonder comité OCMW in Heusden-Zolder heb ik gemerkt dat de armoede binnen onze gemeente stijgt. Meer 
en meer hulpvragen worden gesteld.

Gelukkig zijn er in Heusden-Zolder heel wat vrijwilligersorganisaties die iets wil-
len bijdragen ten behoeve van de armoedebestrijding in onze gemeente. In al deze 
organisaties zijn 80 vrijwilligers aan het werk die – al naargelang hun kunnen – de 
handen uit de mouwen steken voor mensen in armoede. Een van deze organisaties 
is Sint-Vincentius. 

N-VA zamelt bloem in
Een prangend en terugkerend probleem is het tekort aan bloem. Tegen de feest-
dagen wordt er een grote schaarste verwacht van dit basisproduct. Dit inspireerde 
ons als N-VA-bestuur om een inzamelingsactie te organiseren. 

Hoe doe je mee?
U kunt op twee manieren helpen.
•     Ofwel koopt u een of meer pakken bloem en levert u die af bij Linda Graulus, 

op het adres Vlamingenlaan 1 te Boekt. 
•     Ofwel stort u 10 euro op de rekening BE63 7350 2019 7408 op naam van 

N-VA Heusden-Zolder Wij gaan dan zelf bloem kopen ten voordele van 
Sint-Vincentius om zo hun voorraad aan te vullen. 

Uiteraard houden we u op de hoogte van het verloop van onze inzamelactie via 
onze Facebookpagina, Instagram of onze website. Alle hulp is welkom! Er kan 
geen excuus zijn voor armoede<.

Maak kennis met: Filip Peeters
Een doos met 100 vragen. Bij ieder huis-aan-huisblad trekt een bestuurslid willekeurig drie vragen uit de doos. Zo leert u het 
N-VA bestuur eens op een andere manier kennen. De derde aan de beurt is Filip Peeters.

Hallo Filip, Kun je jezelf eens kort voorstellen?
Mijn naam is Filip Peeters. Ik ben 55 jaar oud, ben 31 jaar getrouwd 
en heb één zoon van 22 jaar. Ik ben geboren en getogen in Heus-
den-Zolder en al 22 jaar wonend op de grens Berkenbos/Heusden 
Centrum.

Waar ben je beroepsmatig mee bezig?
Ik ben Teamleader Processing bij de fi rma Konings te Zonhoven. Wij 
maken dranken en bottelen voor grote spelers zoals Red Bull, Bacardi, 
Inbev en Coca Cola. Konings heeft vanaf volgend jaar zeven sites 
binnen Europa, ik ben teamleader op de twee sites te Zonhoven.

Vanwaar komt de interesse in de politiek en waarom de N-VA?
De N-VA spreekt mij aan omdat hun waarden en ideeën mij aanspre-
ken. Ik ben al heel lang geïnteresseerd in onze gemeentepolitiek maar 
ben pas vorig jaar toegetreden tot het bestuur van N-VA Heusden-Zol-
der omdat ik voordien veel bezig was met het voetbal.

Waarvoor zou je je persoonlijk willen inzetten?
Integratie, taal en sport. We wonen in een multiculturele gemeente 
en daarom is het zeer belangrijk dat zoveel mogelijk mensen onze 
taal kunnen spreken en begrijpen. Dat bevordert de integratie op alle 
vlakken. Sport kan zeker ook bijdragen tot een vlotte integratie.

Wat zou je graag anders 
zien in onze gemeente?
Ik zal blij zijn als wij als 
N-VA in 2024 mee zouden 
kunnen besturen in onze 
gemeente en niet meer in 
de oppositie zitten.

Waarvan krijg jij 
energie?
Buitenlucht en sport, ik 
loop nog twee maal per 
week rond op de voet-
balvelden als scout bij 
OHL. De andere dagen 
vind je mij veel bij het 
onderhouden van 
mijn tuin.

Top, Filip. Welkom 
bij de N-VA en 
hopelijk kunnen we samen werken aan een nog 
beter Heusden-Zolder!

www.n-va.be/heusden-zolder



Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


